
 

 

Fråga till För- och grundskolenämndens 

ordförande Moa Brydsten gällande 

”omsorg med pedagogiska inslag” 

istället för skolgång till barn i skolåldern 

som vistas i Umeå 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2015-04-27 

 

På För- och grundskolenämndens sammanträde den 26 mars yrkade 

Vänsterpartiet (V) och Feministiskt Initiativ (FI) att nämnden skulle 

besluta att ”uppdra åt skoldirektören att med utgångspunkt i FNs 

barnkonvention erbjuda barn i skolåldern, som vistas i Umeå, möjlighet 

till undervisning/utbildning inom Umeås skolväsen”. Vårt yrkande 

avslogs, och i stället beslöt nämnden med stöd av (S), (M), (MP), (KD), 

(FP) och (C) ”att ge förvaltningen i uppdrag att, utifrån kommunens 

samordnares uppdrag, tillsammans med frivilligsektorn utforma hur 

omsorg med pedagogiska inslag för barn till EU-migranter kan 

genomföras. Nämnden är angelägen om att det tillskapas en pedagogisk 

verksamhet utifrån barnkonventionens värdegrund. Nämnden agerar i 

enlighet med gällande lagstiftning och följer både nationella riktlinjer 

samt kommunstyrelsens riktlinjer. Frågan återrapporteras löpande.” 

 

Därför undrar vi: 

 

- När kommer “omsorgen med pedagogiska inslag” för barn i 

skolåldern att starta? 

 

 

Gudrun Nordborg 

Vänsterpartiet
 


